



Das erklärte Badge The explained badge

Klaus Kietzmann
EAASDC Honorary Lifetime Member

Everybody knows this situation. You're standing in front of a person and you're looking at the badge asking, "What the hell should this mean?" Therefore, I like to explain some badges in a little series.

The badge of the **Swinging Landavians**, a German club situated in Landau / Palatinate, shows a carriage called a **Landau**. A Landau is an open four-wheeled carriage with parallel benches and a convertible top.

Jeder kennt die Situation. Man steht vor einer Person mit einem Badge und fragt sich, was ist da abgebildet und was hat das mit dem Club zu tun? Daher möchte ich in einer kleinen Serie einige Badges erklären.

Das Badge der **Swinging Landavians** (= Landauer, Bewohner der Stadt Landau/Pfalz), die in Landau/Pfalz beheimatet sind, zeigt eine Kutsche, die Landauer genannt wird. Ein **Landauer** ist eine offene, vierrädrige Kutsche mit zwei vis-à-vis und parallel angeordneten Sitzbänken und einem klappbaren Verdeck.



Liebe Klubvorstände,

wer hier die Erklärung des Badges seines eigenen Klubs vermisst, darf mir gerne eine eigene Erklärung zusenden. Ich werde diese dann bevorzugt veröffentlichen.

Der Editor



Dear club boards,

those who are still missing the explanation of their own badge, can send me an own explanation. I will it published preferentially.

The Editor